
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 21-03-2023, kl. 17.00 – 19.00 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær, Camilla Rudebeck Juhl, Fikret 

Abadzija, Anne Kastrup Pind, Laila Abdu Al Qader, Claus Bo Højgaard, Jane Dollerup Rasmussen, 

Christian Vejen Eriksen, Susan Kamstrup, Andreas Johansson (8X), Lucas Clausen  8XC), Ulla Lassen 

og Birgit Dyngby 

Fraværende: Camilla Rudebeck Juhl 

Sted: Lokale 21 

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Nyt fra elevråd, personale og ledelse. 
 

Referat Elevrådet: 

Der har for første gang været afholdt to møder omkring demokratimillionen, da der samlet var 

ønsker på ca. 2,5 mio. kr. og man ikke kunne blive enige. 

På første møde kom man ned på 1,3 mio kr. På andet mødet kom man i hus. Vi har fået 69.000 

kr. til teqboard borde og to hængekøjer. 

Andreas og Lucas har været rundt i klasserne og fortælle om dette. 

 

Personale: 

Der har været en del utryghed op til forflyttelsesrunden, men ellers er der god stemning og 

tilfredshed. 

 

Ledelse: 

Vi er i gang med skoleplan samt fagfordeling for kommende skoleår.  

I morgen får vi besøg af Bossladies. De laver et oplæg for pigerne i udskolingen og pigerne skal 

på genbesøg på Danfoss torsdag i næste uge.  

 

2) Sundhedspolitikken v. Ulla 

 

Referat Det blev besluttet at prøve at ”koge” sundhedspolitikken lidt ned, da meget af det, der står her nu, 

er i de reviderede retningslinjer og principper. Sundhedspolitikken godkendes endeligt på mødet i 

april måned. 

 

3) Støtteforening v. Bo 

 

Referat Der blev givet et oplæg om, hvad en støtteforening er.  

 

4) Planlægning af kommende arbejdsdag 22.4.23 v. alle 

 

Referat Christina udarbejder invitation, hvor der skal være tilmelding via Aula. 

  

5) Formandsforum v. Jeppe 
 

Referat Der blev på seneste møde besluttet at formulere ønsker til punkter til dagsordenen til FRO-møder 

samt at invitere Birgitte Nørrelund til et dialogmøde 



 

6) Evaluering af den nuværende tildelingsmodel v. ledelsen 

 

Referat Der er nedsat en arbejdsgruppe, som arbejder på en evaluering af nuværende tildelingsmodel. 

Skolebestyrelserne er ikke repræsenteret i denne arbejdsgruppe. 

 

7) Principper og politikker fortsat v. ledelse.  

Referat Udsat til næste møde, hvor der ønskes kortere dagsorden med dette punkt, som et af de første for 

at færdiggøre gennemgangen og revideringen af principperne. 

  

8) Status omkring forflyttelsesrunde v. ledelse (u. elever) 
 

Referat Status givet omkring forflyttelsesrunden. Vi har sendt en i forflyttelsesrunde. 

9) Eventuelt  
 

 Der er i dag modtaget meddelelse om yderligere besparelser i 2023. Skolebestyrelsen skal 

indsende høringssvar inden 31. marts 2023.  

Jeppe udarbejder udkast til høringssvar og sender det til den øvrige skolebestyrelse til 

kommentarer 

  

  

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Birgit 


